

最新考試防疫措施

根據衛生防護中心及教育局的防疫指引為確保考生和工作人員的健康在前往考試中心之前,考生必須:

- 1) 進行冠狀病毒快速抗原檢測並獲得陰性檢測結果
考生應在身分證明文件旁拍下其快速抗原測試陰性結果的照片以作記錄，並於整個考試期間保留有關照片，以便需要時抽樣查核之用。如考生拒絕合作或作出虛假、不完整或誤導申報，將受到懲處或被取消考試資格。
- 2) 考試當天，只可以讓考生進入考場。
- 3) 試場內必須戴上口罩。
- 4) 考務工作人員及考生須於進入試場前接受體溫量度，並使用酒精搓手液消毒。
- 5) 監考員會要求體溫在攝氏 37.6 度或以上的考生離開試場，考試將當缺席。考生須聯絡本公司申請補考。

考生若確診新冠狀病毒病，請不要前往考場。

來源：<https://www.coronavirus.gov.hk>

Latest Precautionary Measures

According to CHP & EDB, for the health and safety of all test takers and staffs, before leaving for the Examination Centre, test takers must:

1. Perform the COVID-19 rapid antigen test and obtain a negative test result
****Please take a photo of their negative RAT result next to their identification document for record purposes and retain the photos throughout the examination period for random check. Those making a false, incomplete or misleading declaration may receive a penalty or even be disqualified from the examination****
2. Only test takers will be allowed inside the premises of test center.
3. Examination personnel and test takers must put on surgical masks at ALL times inside the test center.
4. All examination personnel and test takers are required to measure their body temperature and use alcohol sanitizers before entering the test center.
5. Test takers with body temperature exceeding 37.6°C are required to leave the test center and will be marked absent. Test takers should contact Smart Education to reschedule.

For any test takers that are confirmed with COVID-19, please refrain from going to examination venue.

Source: <https://www.coronavirus.gov.hk>